

Verslag Het Bestuur

Nr. 9 – seizoen 2024-2025

Plaats: Bureel VTTL

Datum: 22 april – 18.00 uur

Aanwezig: Marc Gijs, Martin Van den Bergh, Hedwig Amelinckx, Philip van Oeckel en Frederik Noppe

Verontschuldigd: Didier Bosman, Jeroen Vanmassenhove en Pieter Geerts

1. Goedkeuring verslag nr. 8 van 31 maart 2025
 - a. Er zijn geen opmerkingen en het verslag wordt goedgekeurd. Frederik Noppe zal het verslag op de website plaatsen.
2. Opvolging openstaande items
 - a. Stockruimte Zedelgem: Nog geen officiële reactie ontvangen van PC West-Vlaanderen. Met de verhuurder wel akkoord dat hijzelf voor 1/3 tussenkomt in de kosten. Er wordt een nieuw contract opgemaakt met de verhuurder, vervolgens ook nieuwe afspraken met het PC West-Vlaanderen.
 - b. Huur trainingshal: geen reactie meer ontvangen op laatste schrijven. Heeft Pieter Geerts nu zelf de controle over de reserveringen van de zaal na de schooluren en is dit ook zo afgesproken met KA Redingenhof?
3. Boekhouding
 - a. Bilan 2024: de nodige documenten voor de AV werden voorbereid. Binnenkort zal ook de controle van de rekeningen gebeuren.
 - b. Stand van zaken 2025: Frederik Noppe geeft een overzicht van de financiële toestand van eind mei weer t.o.v. de begroting. Die begroting werd ook aangepast omwille van de gemaakte beleidsbeslissingen en zal ook zo voorgelegd worden op de komende AV.
 - c. Aangifte van de patrimoniumtaks en de BTW is tijdig gebeurd.
4. Personeelsdossiers
 - a. Tot op heden nog geen werkplanning of voorstel tot indeling verlof richting pensioen door Dirk Lamproye ontvangen, zoals met hem afgesproken in januari. Moet aangeleverd worden door Dirk ten laatste tegen de volgende bestuursvergadering.

- b. Opvolging van de sociale media moet ook gebeuren in het weekend/tijdens verlof. Steeds duidelijk af te spreken binnen de personeelsvergadering. Er moet kort(er) op de bal gespeeld worden.

5. Beleidsplan 2025-2028

- a. Stand van zaken: in Luik II zijn ondertussen de kleurtjes (opvolging van de geplande acties) ook volledig up-to-date. Ideeën moeten uitgewerkt worden door de diverse commissies om de acties en doelstellingen te realiseren.

6. Administratie

- a. Er was geen personeelsvergadering in april (vakantieperiodes, stages, ...).
- b. De rapportering van 2024 werd tijdig ingediend. Voorlopig nog geen reactie van Sport Vlaanderen ontvangen.
- c. Sportmodel: Focus niet alleen op jeugd- en topsport, maar ook aandacht voor recreatie- en veteranenwerking. Olav Kosolosky moet overleggen met diverse commissies/medewerkers.

7. Goed Bestuur

- a. De officiële cijfers voor 2024 worden in de komende weken verwacht.
- b. De dagorde voor de Algemene Vergadering wordt besproken en zal tijdig rondgestuurd worden.
- c. De ledenaangifte bij Sport Vlaanderen wordt voorbereid (in te dienen voor 10 mei) door Frederik Noppe.
- d. Er zijn tot op heden nog geen meldingen binnen gekomen inzake integriteit.

8. Sponsoring en communicatie

- a. Het rapport van Olav Kosolosky wordt kort besproken. Foto's die gebruikt worden op sociale media goed nakijken in functie van VTTL-werking en eigen sponsors in beeld brengen (cfr. foto laatste speelweek interclub).
- b. Olav Kosolosky heeft een sponsordossier voorbereid. Enkele opmerkingen werden doorgegeven. Laurens Devos heeft expliciet aangegeven dat hij niet wenst opgenomen te worden in het sponsorverhaal.

9. Evaluaties

- a. 10 april: Nationale Disciplinaire Commissie: de uitspraak werd ondertussen ontvangen en bezorgd aan de betrokkenen.
- b. 12 april: laatste (22^{ste}) speelweek van de interclub 2024-2025. Eindrondes worden voorbereid.
- c. 13 april: VJC fase 3 te Sint-Truiden: weinig inschrijvingen. Alles vlot verlopen, laatste wedstrijden afgelopen rond 15 uur.

10. Kalender

- a. 26 april : start landelijke eindronden
- b. 28 april : NRvB te Brussel
- c. 1 mei : Beker van Vlaanderen te Gent
- d. 3 mei: Nationale eindronden
- e. 6 mei: Landelijke klasseringscommissie
- f. 10 mei: Nationale Jeugd Top 12
- g. 13 mei: Nationale klasseringscommissie
- h. 18 mei: Interland Veteranen
- i. 19 mei: het Bestuur (via visio indien nodig)
- j. 24 mei: AV 2 te Zele

11. Reglementen en statuten

- a. Frederik Noppe heeft een overzicht gemaakt van de voorgestelde wijzigingen voor de diverse reglementen ter voorbereiding op de AV van mei 2025.
- b. Frederik Noppe heeft de reglementen en technische fiches voor de landelijke evenementen bekeken. Deze zullen voorgelegd worden op de AV van mei 2025.
- c. Er moet nog bekeken worden of het intern reglement aangepast moet worden in functie van de dubbele aansluiting. Twee nieuwe formulieren werden opgemaakt en goedgekeurd voor de aanvraag van de dubbele aansluiting. Binnen de KBTTB-reglementen zijn er nog enkele zaken aan te pakken of uit te klaren.

12. Landelijke interclub

- a. De eindstand voor de interclub 2024-2025 is gekend. De stijgers en dalers zijn gekend. De landelijke eindronden worden in de komende weken gespeeld.
- b. De inschrijvingen voor het seizoen 2025-2026 kunnen opnieuw digitaal gebeuren. Dirk Lamproye zal de link doorsturen naar de clubs.
- c. De boetelijst (terugronde) en de afrekening van het kilometerfonds werden voorbereid en worden eerstdaags doorgestuurd naar de clubs.

13. Landelijke evenementen

- a. Beker van Vlaanderen op 1 mei in het lokaal van QLT Gent
 - De ploegen van 4 provincies zijn gekend. In Antwerpen moet de finaledag nog gespeeld worden. Nadien zal Frederik Noppe alle gegevens bezorgen aan Hedwig Amelinckx en het bureel zodat de clubs de nodige info kunnen ontvangen.
 - Het prijzengeld zal overgemaakt worden aan Hedwig Amelinckx.

14. Sporttechnische werking

a. TeCo:

- Internationaal jeugdtornooi te Leuven: vragen worden gesteld omtrent de organisatie in 2025. Is het niet wat laat om nu nog alles op te starten (promotie, scheidsrechters, vrijwilligers, affiches, afspraken,...)? Misschien best een jaar uitstellen en zorgen dat alles in 2026 terug goed kan opstarten. Anders vrees dat een mindere organisatie dit jaar een grote impact kan hebben voor volgend jaar. Marc Gijs contacteert TeCo.
- Het reglement van het VJC moet nog aangepast worden richting seizoen 2025-2026. Dit moet ook voorgelegd worden ter goedkeuring op de AV van mei 2025.

b. Topsport-algemene werking: Belangrijk om een goede visie uit te werken in het topsportmodel (niet alleen focus op topsport). Elkaar versterken door beter samen te werken en ideeën te delen.

c. Topsport:

- Een nieuw digitaal dashboard werd gecreëerd zodat een overzicht van de vooruitgang van de spelers en de beschikbare budgetten goed in beeld gebracht kan worden.
- De werking op training gaat crescendo, helaas blijven de resultaten van onze topspelers op de internationale toernooien voorlopig onder de verwachtingen.
- Pieter Geerts heeft regelmatig contact met Tommy Verlinde inzake eventuele bijstellingen op heel korte termijn.
- Cédric Nuytinck: een voorstel op KBTTB-niveau werd uitgewerkt inzake financiële ondersteuning. Dit zal besproken worden op de volgende NRvB.
- Geboorte Vince Nuytinck: Momenteel nog geen geboortekaartje ontvangen. Frederik Noppe vraagt eens na en zal nadien het nodige doen.
- Het bestuur is akkoord om twee spelers te straffen omwille van wangedrag volgens de aangeleverde info door de Technisch Directeur Topsport.

d. Trainerscursussen: De hervorming van de trainerscursussen wordt verder besproken op de denkcelvergadering.

e. Sportzomer: Goede opvolging noodzakelijk door Olav Kosolosky in samenwerking met de LRVC.

15. Koepel

- a. De eerstvolgende NRvB zal doorgaan te Brussel omwille van enkele belangrijke zaken die besproken/ondertekend moeten worden.
- b. Het vernieuwde reglement voor het NJC zal besproken worden, maar moet voorgelegd worden ter goedkeuring op de NR van juni.
- c. De toekenning van A-B klassementen moet verduidelijkt worden.

- d. Er zijn enkele opmerkingen/vragen omtrent de dubbele aansluiting en de huidige KBTTB-reglementen.
- e. Er moet precisering komen over de exacte impact van de nieuwe verdeling van de middelen van de Nationale Loterij.
- f. Problemen met de BK Veteranen wordt besproken op de komende NRvB.
- g. De opmaak van de tabellen moet gebeuren volgens de bestaande reglementen, niet op basis van de numerieke rangschikking.
- h. Voorstel om de vertalingen van de documenten via Deepl te doen.
- i. Voor de BK A in 2026 is er voorlopig geen kandidaat om de organisatie op zich te nemen.
- j. Ook voor de Beker van België werd geen kandidaat gevonden. Idee om halve finales en finales op 1 dag te organiseren zal voorgelegd worden op de NRvB.

16. Werking recreanten en veteranen

- a. Geen nieuws ontvangen.
- b. Voor het dubbelcriterium zijn nog maar 5 duo's ingeschreven. Te bekijken met Nico Moeyaerts (TTC Sint-Truiden) wat het minimum aantal deelnemers moet zijn. De LRVC wil dit absoluut laten doorgaan, maar voorlopig is de promotie/deelname heel minimaal. Zoals eerder reeds door het bestuur aangegeven, was het misschien beter geweest om dit een jaar uit te stellen en zich te richten op een uitstekende organisatie/promotie voor komende jaar.

17. LAC

- a. Kledij: dit is een zaak die besproken zal worden op de komende NRvB.
- b. De documenten inzake de opleidingen van de provinciale scheidsrechters zullen nogmaals bekeken worden binnen de LAC.
- c. Philip van Oeckel heeft de opleidingscursussen van de Waalse federatie ontvangen. Er wordt bekeken of hierin ook enkele zaken staan die nog ontbreken in onze huidige cursussen.
- d. Er worden vragen gesteld omtrent de tekst die door de hoofdscheidsrechter aan de scheidsrechters werd bezorgd inzake het toekennen van gele kaarten. Philip van Oeckel zal deze doorsturen.

18. Informatica

- a. Gaëtan Frenoy en Jo Willems zullen in de komende weken de website van het jeugdsportproject online overlopen en aanpassen.
- b. Frederik Noppe zal nog eens oplijsten welke zaken essentieel zijn inzake de ICT-verbeteringen op korte termijn zodat we toch een nieuwe stap voorwaarts kunnen zetten.
- c. Frederik Noppe heeft een overleg ingepland met Jeroen van der Hooft op 29 april. Daarbij zullen enkele zaken/prioriteiten besproken worden.

19. Varia

- a. Er werd een geval van mogelijke identiteitsfraude vastgesteld op het tornooi te Deinze met een Waalse speler. Frederik Noppe zal de info doorgeven aan de Aile Francophone voor verdere opvolging.

Einde vergadering: 21.10 uur

Verslag opgemaakt door

Frederik Noppe

VTTL / SG